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   PLE EXTRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 

 
 
Amb tots els regidors, excepte Anna Xaus d’ERC i Miquel Sabater de VdC-CUP, s’inicia el ple 
d’octubre amb l’aprovació de l’acta del ple anterior. També es dóna compte al ple dels decrets 
d’alcaldia del darrer mes. 
 
 
CONVENI PEL FOMENT DE L’OCUPACIÓ  
 
L’equip de govern porta al ple un conveni d’encàrrec de gestió entre l’Ajuntament i el Consell 
Comarcal de l’Anoia, per a la realització d’actuacions en l’àmbit del foment de l’ocupació, 
corresponent al programa “Treball i Formació” de l’any 2022. El regidor de promoció econòmica 
explica que és un conveni destinat a persones amb dificultats d’inclusió al mercat laboral, i que 
Capellades incorporarà dos treballadors o treballadores. El Consell Comarcal aportarà 19.000 € 
anuals per cobrir el sou de cada persona i l’Ajuntament aportarà 3.100 € per la formació, 
equipament, etc. S’aprova per unanimitat. 
 
 
CONVENI “ANEM AL TEATRE” PELS CENTRES EDUCATIUS 
 
La regidora d’educació, Susana Moreno de VdC-
CUP, explica el conveni que s’ha signat amb les 
escoles “Marquès de la Pobla” i “Mare de Diví 
Pastor”, a més de l’institut “Molí de la Vila”, per 
l’any 2022 i que permet l’assistència dels seus 
alumnes a diferents espectacles teatrals 
mitjançant la subvenció econòmica d’una part del 
preu de les entrades. Aquest conveni permetrà que 
el preu, estipulat en 6 € per alumne, estigui 
subvencionat amb 3 € per part de l’Ajuntament. 
Els diferents grups s’hi mostren favorables i el 
conveni s’aprova per unanimitat. 
 
A continuació, s’aprova el canvi de representants en la junta de govern de la Llar d'Infants 
"Vailets" de l'AFI-AMPA per al curs 2022-2023. 
 
 
ORDENANCES FISCALS 2023 
 
El regidor d’hisenda explica que enguany es congelen les ordenances. Comenta que tot i les 
pujades de despeses que es patiran el proper any, proposen fer un esforç com a ajuntament i que 
no reverteixi al veïnat, els comerços i les empreses de la vila. Diu també que son conscients que 
les ajudes socials, l’activitat cultural i la promoció econòmica han de continuar i que estan 
compromesos amb el medi ambient. Per això, es mantenen les bonificacions de les reduccions del 
50% de l’IBI per instal·lar sistemes d’energia solar o del 70% de bonificació a la taxa dels vehicles 
amb etiqueta eco, entre d’altres.  
 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 
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El PSC comenta que estan d’acord amb la congelació, però que entenen que això ve donat per la 
pujada que ja hi va haver l’any passat. VdC-CUP hi està d’acord, i destaca que s’està treballant per 
seguir desenvolupant les ordenances des d’una mirada social, tal i com s’ha fet els darrers anys, 
en que s’han incorporat diverses ajudes i bonificacions. S’aprova amb els vots favorables d’ERC i 
VdC-CUP, mentre que la resta de grups s’abstenen. 
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 

Al torn de precs i preguntes, C’s explica que les treballadores del servei de neteja de l’Ajuntament 

fa mesos que no cobra per part de l’empresa de la subcontracta i demana a l’equip de govern que 

ho estudiï i faci un informe. També demana diverses millores vials: reclama fer un raspat del ferm 

del carrer del Molí Xic i se li respon que la Policia Local ho desaconsella; proposa fer un estudi de 

redistribució de places d’aparcament al carrer del Carme i se li respon que ja s’està estudiant; i 

pregunta per les places reservades que hi ha a l’ambulatori i se li respon que n’hi ha cinc, que son 

les que fan falta pels professionals del CAP.  

 

C’s també pregunta per l’última reunió que hi 

va haver amb la Generalitat per la millora del 

servei de bus de l‘estació del tren. En aquest 

punt, l’equip de govern aprofita per anunciar 

ela acords presos amb la Generalitat que, entre 

altres, son: es faran noves parades al Passeig, 

a prop del Moli Paperer i l’escola, i també es 

recuperarà la parada al “Tall de Conill”; es 

millorarà la senyalització de totes les parades; 

es cobriran tots els trens amb un servei de bus, 

excepte alguns trams que es farà mitjançant un 

servei de taxi, però mai es deixarà sense 

servei; es millorarà la informació a la 

ciutadania; es milloraran les instal·lacions de l’estació, augmentant les places d’aparcament, 

asfaltant de nou i instal·lant càmeres de seguretat; i es comprarà un nou bus elèctric, que serà més 

eficient i més ràpid. 

 

EL PSC recorda un prec ja fet, però que no s’ha tingut en compte, referent a millorar 

l’accessibilitat a diferents passos de vianants (rebaix de voreres).  

 

Finalment JxC demana que un cop finalitzades les obres es peatonalitzin els carrers 11 de 

Setembre i Plaça Sant Jaume, a més del carrer d’Oló (que ja ho és). Demana a tots als grups que es 

faci un acord de govern, que s’estan fent les obres. Anuncia que faran una moció.   

 

No hi ha cap intervenció del públic i per tant, es dóna el ple per acabat. 

 
 
 


